



## New SACMI slitting solutions

## 萨克米创新切环 方案

iSlit SETS A NEW STANDARD FOR TAMPER EVIDENCE BAND SLITTING BLADES, TAKING THIS WIDELY USED PROCESS TO A WHOLE NEW LEVEL

iSlit SETS, 即针对防盗环一系列全新切环方案, 以进一步优化加工工艺, 从而提高生产效率。

The SACMI range has three blade categories:

- **iSlit Standard**
- **iSlit Plus**
- **iSlit Top**

萨克米提供三种切环方案:

- **iSlit 标准切环方案**
- **iSlit 优化切环方案**
- **iSlit 高级切环方案**

The advantages are easily understood: longer-lasting slitting quality means fewer adjustments, thus reducing downtimes, making errors less probable and lowering the need for specialized personnel.

其优势易于理解: 更持久的切环质量意味着更少的调整, 从而减少停机时间, 减少错误发生的可能性, 并降低对专业人员的需求。

This highly innovative proposal confirms SACMI's leadership in the post-molding slitting process, further enhancing its role as the standard-setter for the plastic cap manufacturing industry.

萨克米, 作为塑料瓶盖领域切环标准制定者, 进一步加深对切环技术的理解和再创造, 为当代饮料包装行业提供前沿尖端的切环解决方案。

All-original SACMI, packaging included. With iSlit, the quality and uniqueness of SACMI products is also evident in the new packaging, which has been designed to prevent corrosion or oxidation along the entire supply chain.



iSlit Standard is the SACMI blade recognized worldwide for its quality and durability. Now, thanks to next-generation treatment, its slitting life has been extended by up to 20%.

萨克米原厂出品，包括包装。萨克米iSlit切环解决方案采用全新包装，其设计旨在在运输过程中避免环境对产品造成影响，有效防止刀片的腐蚀或氧化，为产品质量提供保障。



萨克米切环刀片以其质量和耐用性受到全球饮料包装市场好评，全新创新切环方案，即萨克米iSlit标准切环方案(iSlit Standard)，刀片的使用寿命延长20%。



iSlit Plus is the next step up. Thanks to a combination of various treatments, it offers a further extension of slitting duration with respect to the iSlit Standard.



iSlit优化切环方案(iSlit Plus)，采用多种工艺和各类处理方式相结合的方法，进一步延长刀片的使用时间。



iSlit TOP is the best-in-class tamper evidence band slitting blade. Made using innovative materials and treatments, it provides slitting performance that lasts up to twice as long as that of today's leading blades.



iSlit高级切环方案(iSlit TOP)采用创新材料和全新的处理方法提高切环性能，延长刀片使用寿命，从而使刀片使用时间是普通的两倍。